

# SKH LAM WOO MEMORIAL SECONDARY SCHOOL

20 July 2020

Dear Parents and F.1 students,

It is my pleasure to welcome you to the big family of SKH Lam Woo Memorial Secondary School. We believe you will enjoy the six-year happy and flourishing life here.

The school has prepared a series of programs to help parents and students understand the traditions, activities as well as the expectations of the school. We hope these programs can help you better adapt to the EMI learning environment and your new school life.

Due to the spread of COVID-19 these days, some of the activities will be carried out online, postponed or canceled. We would like to highlight some important dates when either parents or students need to come to the school:

## 1. 29/7/2020

Parents or students come to school to submit documents and

- collect the Language-Across-the-Curriculum (LAC) learning package (printed booklet with green cover). The course, which is free of charge, will be conducted online. Please find the login information and schedule attached;
- collect login information (see the highlighted words on the attached page) of English Builder (an online English learning programme that the school provides free-of-charge to students) for your self-study;
- collect the English Home Learning Package (printed booklet with purple cover);
- collect Chinese or English books for summer reading (free of charge; optional);
- order the school uniform and PE uniform (originally scheduled on 27/7/2020; optional).

## 2. 27 & 28/8/2020

All students come back to school for audition of school choir and musical instruments.

## 3. 29/8/2020

School introduction and meeting parents. All students and parents are invited.

Please refer to the document to be released later for more details of the programmes and other events.

We look forward to seeing you soon. Wish you a wonderful summer vacation!

Best regards,  
Cheng Hong Yung  
Principal

# 聖公會林護紀念中學

各位中一家長和學生：

歡迎大家加入聖公會林護紀念中學的大家庭，深信你們將在這裡度過六年愉快而精彩的校園生活。

學校已經為各位家長和同學準備了一系列活動，以期帮助大家了解學校的傳統、校園生活和期望，希望這些活動可以幫助同學們更好地適應英語的學習環境及學校生活。

由於近日新冠疫情轉趨嚴重，部分活動會改為網上進行、順延或取消。然而，請大家留意以下重要日期，家長或學生有需要回校：

## 1. 29/7/2020

家長或學生須回校提交文件，以及

- 領取跨學科英語學習（LAC）教材套（綠色封面小冊子）。該課程將以網課形式進行，費用全免。同學請根據指定的上課時間登入相關課程；
- 領取自學材料 English Builder（登入資料在 A5 紙上以螢光筆顯示）；
- 領取英語自學教材套（紫色封面小冊子）；
- 領取免費中文或英文書籍，供暑期閱讀（自選）；
- 訂購校服及運動服（原定於 27/7/2020 進行；自選）。

## 2. 27 & 28/8/2020

所有學生須回校參加學校合唱團和樂器的試音。

## 3. 29/8/2020

學校簡介會和中一家長日，誠邀所有學生和家長參加。

其他活動詳情將稍後於本校網頁公布。

期待早日與你們會面，祝大家暑假愉快！

聖公會林護紀念中學校長

鄭航勇 謹啟

2020 年 7 月 20 日